
: میلاد سرلک:

خیلی زود برمی گردم

زیاد در مورد سربازی من صحبت شد و خیلی وقت ها هم تمرکزم را به  هم زد. 
من تلاشــم را برای دعوت به تیم ملی انجام دادم که بتوانم بیشــتر در خدمت 
پرســپولیس باشــم اما می دانســتم روزی باید به خاطر سربازی جدا شوم و این 
روز فرا رســید و مســیری هســت که باید خیلی قوی با آن روبه رو شــوم. مشکلی 
نیســت جــز دوری پرســپولیس. جایــی کــه برای حضــور در آن تــلاش و اتفاقات 

زیادی را پشــت ســر گذاشــتم اما یک روز خیلی زود برمی گردم.

علی علیپور

رضایتنامه بگیر و بیا!

شــنیده می شــود باشــگاه پرســپولیس در انتظار اقــدام علیپور بــرای دریافت 
رضایتنامــه از باشــگاه پرتغالــی اســت و مدیــران ایــن باشــگاه معتقدنــد ایــن 
بازیکــن بــرای بازگشــت بــه پرســپولیس باید ابتدا بــا مدیران باشــگاه پرتغالی 
وارد مذاکــره شــود .پرسپولیســی ها همچنین پیش از مذاکــره با علیپور قصد 
دارنــد تــا وضعیــت مصدومیــت او را نیز مورد بررســی قرار دهنــد و در صورتی 

کــه مشــکلی وجود نداشــته باشــد، بــرای بازگشــت او اقــدام خواهند کرد.

حسین بادامکی:

هواداران صبوری کنند

مطمئنــاً کار مــا ایــراد دارد و بــدون عیب و نقص نبوده امــا تلاش می کنیم بهترین 
اتفــاق را رقــم بزنیــم. از هــواداران می خواهــم مقــدار بیشــتری صبــوری کننــد و به 
شــایعات فضــای مجــازی توجــه نکننــد چــون یــک عــده در ایــن فضــا دنبــال ایــن 
هستند تا از آب گل آلود ماهی بگیرند. هواداران پرسپولیس باید هوشیار باشند 
و اســیر جوســازی ها و حواشــی نشــوند، به ما اعتماد داشــته باشــند و اجازه دهند 
باشــگاه کار خــودش را انجــام دهد تــا بهترین اتفاق برای پرســپولیس رقم بخورد.

از کمپ سرخ
11پرسپولیس

دوشنبه   2 بهمن 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7503   

 دلیل اصلی 
اخراج حسن از قطر 

چه بود؟
عبدالکریم حسن مدافع جدید 
پرسپولس که به احتمال زیاد امروز 
وارد تهران خواهد شد بارها برابر 
تیم های ایرانی به میدان رفته و یکی 
از بهترین های السد بوده است. او 
کادمی اسپایر  یکی از بازیکنان آ
است که در سال ۲۰۱۱ به تیم السد 

راه یافت.
او جوانترین بازیکنی بود که در 
سال ۲۰۱۱ در لیگ قهرمانان آسیا 
در ۱۷ سالگی بازی کرد و در سال 
۲۰۱۱ قهرمانی در لیگ قهرمانان 
آسیا را به دست آورد. این بازیکن 
اکنون در واقع تنها بازیکن حاضر 
یران است که سابقه  در لیگ ا
قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا را 

در کارنامه دارد.
در ۲۱ دسامبر ۲۰۲۲، مدیریت 
السد اعلام کرد که عبدالکریم 
حسن از این تیم کنار گذاشته شده 
است. دلیل این موضوع هم »تطابق 
نداشتن دیدگاه بازیکن با اهداف و 
آرزوهای تیم برای آینده« اعلام شد. 
به همین خاطر او در ۲۵ ژانویه ۲۰۲۳ 
به باشگاه الجهرا لیگ برتر کویت 
پیوست. البته دلیل اصلی این اخراج 
و صدور چنین بیانیه ای پیام حسن 
در یکی از شبکه های اجتماعی 
خطاب به یکی از مقامات قطری 
بود که باعث شد از حضور در لیگ 

این کشور محروم شود.

تمرین پرسپولیس با 
دو مصدوم

تمرین دیروز پرسپولیس از ساعت 
۱۲ در ورزشگاه شهید کاظمی آغاز 

شد و دو بخش داشت.
بازیکنان ابتدا برای ۲۰ دقیقه در 
سالن بدنسازی به کشش و نرمش 
پرداختند، سپس وارد زمین چمن 
۴۵ دقیقه ای  شدند تا تمرینی 

داشته باشند.
در این بخش، اوسمار ابتدا راندو در 
سه گروه را در دستور کار داشت. 
البته در جریان آن دروازه های 
کوچک هم تدارک دیده شده 
بود و گروه ها باید توپ را درون 
دروازه قرار می دادند. پس از آن نیز 
فوتبال تمرینی در دو گروه مشکی 
و زرد انجام شد که با کری خوانی و 
هیجان بالا همراه بود. بیل باهویی 
و محمدمهدی احمدی به دلیل 
آسیب دیدگی، تمرین اختصاصی 
داشتند. همچنین قرار بود گئورگی 
گولسیانی دیشب به تهران بیاید و 
با توجه به اقدامات پزشکی که در 
کشور خود دنبال کرد، با حضور در 
تمرینات امروز، شرایط وی توسط 
تیم پزشکی مورد بررسی قرار بگیرد. 

جذب آقایی پور  
منتفی شد؟

پرسپولیس که در لیست زمستانی 
خود جواد آقایی پور را قرار داده، 
طی مذاکراتی رسمی با استقلال 
خوزستان به دنبال شرایط این انتقال 
بود. این در حالی بود که به صورت 
است  درخو ع  موضو غیررسمی 
آبی ها برای دریافت ۳۰ میلیارد 
برای رضایتنامه این بازیکن مطرح 
شده بود. دیروز در مذاکره رسمی 
مدیران دو باشگاه، شرایط دو طرف 
برای این انتقال را بررسی کرده و 
پیشنهادات خود را مطرح کردند. 
در این جلسه دو ساعته شرایط به 
اشکال مختلف برای این انتقال مورد 
بررسی قرار گرفت و پرسپولیسی ها 
پیشنهاد خود را ارائه کردند. استقلال 
خوزستان نیز با اشاره به پیشنهاد 
اولیه خود، مسیرهای دیگر این 
انتقال و توافق با پرسپولیس را 
مشخص کرد. در نهایت اما این 
توافق با شرایط دو طرف صورت 
نگرفت و باید آن را پایان یافته تلقی 
کرد و این انتقال در شرایط کنونی به 
سرانجام نرسید. این در حالی است 
که پرسپولیس امیدوار به معاوضه 
نبیل باهویی با جواد آقایی پور بود 
اما در نهایت موفق به این اقدام 
نشد تا مهاجم موردنظر سرخپوشان 

پرسپولیسی نشود.
 

 zخبر

پرسپولیس مربی ای 
می خواهد که 

کاستی های این 
باشگاه را بشناسد و 

بداند که بی پولی یک 
امر رایج و معمول 
در این باشگاه به 
شمار می آید و اگر 

غیر از این باشد باید 
تعجب کرد. مربی ای 

که بداند این باشگاه 
زیرساخت و شاکله 

درست و درمانی 
ندارد و هر لحظه 

می توان منتظر یک 
تصمیم خلق الساعه 

وعجیب بود

 به بهانه رویکرد جدید باشگاه 
بعد از رد شدن گزینه های خارجی

فلسفه پرسپولیس، مربی 
پرسپولیسی می خواهد

فارغ از اینکه غالب فضای رسانه ای کشور و شبکه های 
اجتماعی طی بیست سال اخیر طوری برای هواداران 
فوتبال خوراک ساخته اند که مربی خارجی خوب 
است و مربی داخلی بد، بار دیگر باید تأکید کنم صرفاً 
هر مربی ایرانی ای بد نیست و هر مربی خارجی ای 
نمی تواند به فوتبال ایران کمک کند کما اینکه مربی 
خارجی داشته ایم که طی هشت سال حضور در ایران 
ضمن کمترین اثرگذاری فنی فقط تا تغییر ندادن 
رئیس فدراسیون فوتبال پیش نرفت و با حضور یک 
مدیر رسانه ای خارجی در تیم ملی همه معادلات غالب 
بر حضور در رأس کادر فنی تیم ملی را بهم ریخت و 
البته همچنان تمجید شد تا دوباره سمت گرفت و 

خرابکاری اش را در جام جهانی تکمیل کرد!
باشگاه پرسپولیس به سرعت برق و باد از گزینه داخلی 
عبور کرد چرا که جرأت و جسارت رویکرد به یک مربی 
دیگر از فوتبال ایران را نداشت کما اینکه محمدحسن 
انصاری فرد با تمام اشتباهات بزرگ و خانمان براندازش 
در این باشگاه بعد از جدایی کالدرون خیلی فوری سرغ 
یحیی گل محمدی رفت و نتیجه این اعتماد، ساختن 
یک دوران پرشکوه چهارساله بود که البته مثل غالب 

اوقات بد و زشت تمام شد.
مدیران باشگاه پرسپولیس مطابق انتظار برای یافتن و 
به توافق رسیدن با سرمربی خارجی دلخواه شان که هم 
رزومه قابل قبول داشته باشد هم مبلغ بالایی نخواهد 
هم دستیار با خودش نیاورد هم اینکه حاضر به کار در 
فوتبال ایران باشد به مشکل خوردند و به نظر می رسد 
پروسه انتخاب سرمربی دشوارتر از آن چیزی شد که 
تصور می شد. با این وجود معاون ورزشی باشگاه 
پرسپولیس در گفت و گویی تأکید کرد آنها برای انتخاب 
سرمربی با وجود محدودیت زمان عجله نخواهند کرد 
چرا که دنبال مربی ای مطابق با فلسفه باشگاه هستند. 
البته که منظور از این حرف قرار گرفتن تیم در همان 
مسیر قهرمانی و تداوم موفقیت های قبلی در هشت 
سال اخیر بود اما به صورت کلی اگر قرار است باشگاه 
با فلسفه پرسپولیس دنبال سرمربی باشد باید یک 

مربی پرسپولیسی در رأس کار قرار دهد.
باشگاه پرسپولیس برای انتخاب سرمربی باید تمام 
نظرات صفحات اینستاگرمی و کانال های تلگرامی را 
کنار بگذارد و از آنها نه خوراک بگیرد نه تحت تأثیر 
انتقادها یا نصیحت های ایشان سراغ گزینه خود 
برود کما اینکه چنانچه از ابتدا این مورد مهم را رعایت 

نمی کرد اینقدر زود از گزینه ایرانی نمی گذشت.
اما برگردیم سر بحث فلسفه. پرسپولیس سرمربی ای 
می خواهد که فلسفه باشگاه را بشناسد اما کدام مربی 
خارجی که حتی در فوتبال آسیا کار کرده چنین شناختی 
دارد و فلسفه پرسپولیس و جزئیاتش را می شناسد؟

پرسپولیس مربی آشنا به فلسفه این باشگاه را 
می خواهد؛ مربی ای که بداند فوتبال تهاجمی و لقب 
»زلزله« با این تیم از دهه های قبل عجین بوده و 
همه از این تیم فوتبال زیبا همراه با نتیجه و قهرمانی 
می خواهند. پرسپولیس مربی پرسپولیسی می خواهد 
تا با زیر و بم این باشگاه، تاریخچه و افتخاراتش آشنا 
باشد و بداند کجا قدم می گذارد و در حال حاضر 
در چه برهه ای از تاریخ قرار دارد. مربی ای که از 
عقبه و تاریخچه باشگاه خبر داشته باشد، مردان 
بزرگ و تاریخ سازش را بشناسد، مشکلات و دست 
اندازهای تاریخی این باشگاه را بداند و دوران نیمه 
تاریک پرسپولیس در سال های دوری از جام را لمس 

کرده باشد.
پرسپولیس مربی ای می خواهد که کاستی های این 
باشگاه را بشناسد و بداند که بی پولی یک امر رایج و 
معمول در این باشگاه به شمار می آید و اگر غیر از این 
باشد باید تعجب کرد. مربی ای که بداند این باشگاه 
زیرساخت و شاکله درست و درمانی ندارد و هر لحظه 
می توان منتظر یک تصمیم خلق الساعه وعجیب بود.

با این وجود مدیران این باشگاه بعد از موفقیت برانکو 
یاد گرفته اند که پشت نام های بزرگ خارجی و رزومه 
جهانی شان پنهان شوند بدون اینکه تضمینی درباره 
موفقیت آنها وجود داشته باشد کما اینکه همه 
می دانند جذب یک مربی خارجی گرانقیمت تعهد 
سنگینی برای باشگاه ایجاد خواهد کرد که می تواند 
لطماتش در دوره مدیران بعدی آثار سوء خود را به پیکر 
تیم بگذارد در حالی که انتخاب سرمربی پرسپولیسی 
حداقل ضرری از این بابت نخواهد داشت کما اینکه 
یحیی گل محمدی برعکس برانکو طوری رفت که نه 
پنجره نقل و انتقالاتی ببندد نه باشگاه را برای پرداخت 
اصل پول و جریمه و مالیات و جریمه مالیاتش تحت 

فشار بگذارد!

ر  د لیس  پرسپو ه  شگا با قی  حقو نت  و معا
اطلاعیه ای اعلام کرد محمد عمری دارای 
قرارداد در دوره محافظت شده با این باشگاه 
است و مذاکره و عقد قراداد با وی بر خلاف اصول 
حرفه ای، اخلاقی و مقررات فوتبال است و مورد 

پیگیری قرار می گیرد.
در این اطلاعیه آمده است: »به اطلاع باشگاه های 
حاضر در لیگ برتر خلیج فارس و لیگ آزادگان 
می رساند؛ محمد عمری بازیکن فعلی باشگاه 
فرهنگی ورزشی پرسپولیس، دارای قرارداد در دوره 

محافظت شده است. با توجه به اینکه بنا بر اعلام 
سازمان نظام وظیفه عمومی، بازیکنانی با شرایط 
ایشان دارای مجوز برای انجام تعهدات قراردادی 
و حرفه ای تا پایان فصل هستند، هرگونه مذاکره 
با ایشان برای انجام فعالیت های حرفه ای فوتبال 

باید با اجازه باشگاه پرسپولیس صورت پذیرد. 
به این ترتیب بدیهی است؛ هرگونه انعقاد قرارداد 
با ایشان مطابق مقررات فوتبال، تخلف محسوب 
می گردد و در حکم اغوای بازیکن است. در این 
صورت، این حق برای باشگاه پرسپولیس محفوظ 

خواهد بود تا علیه متخلف یا متخلفین در ارکان 
قضایی فدراسیون شکایت طرح نماید.«در واقع 
باشگاه به خاطر آن جلسه عمری در باشگاه 
پرسپولیس و بحثی که به عنوان توافق از سوی 
باشگاه مطرح شد حالا دنبال این است تا ثابت 
کند با توجه به جاری ماندن قانون قبلی در مورد 
بازیکنان سرباز لیگ برتر عمری باید از این 
باشگاه برای حضور در ملوان یا هر تیم نظامی 
دیگری مجوز بگیرد و در غیر این صورت باشگاه 

مربوطه و عمری تخلف کرده اند.

پرسپولیس: قرارداد با عمری تخلف است

چرا برانکو در حالی که همه هواداران و 
مسئولان پرسپولیس به دنبال حضور 
این مربی در تیم شان بودند به ایران 

نیامد؟!
من فکر می کنم برانکو با توجه به اینکه 
مدت ها از فوتبال ما دور بوده و از طرف دیگر 
هم تیم را خودش نبسته شاید صلاح را بر این 

دیده که به پرسپولیس نیاید.
فکر می کنید در شرایط فعلی چه گزینه 

خوبی برای پرسپولیس وجود دارد؟
به نظرم بهترین گزینه برای پرسپولیس یحیی 
است و ای کاش مسئولان پرسپولیس باز هم 
به نوعی تلاش می کردند یحیی را در تیم شان 

حفظ کنند و او را برگردانند!
اما حضور مجدد یحیی کاملاً منتفی 

شده!
به هر حال خیلی حیف شد که دیگر یحیی را 
نداریم چون بدون تعارف همه می دانند که 
ایشان یکی از بهترین مربیان تاریخ پرسپولیس 
هستند که نتایج و خدماتی که در چهار سال 
حضورشان در پرسپولیس کسب کردند در یاد 
همه هواداران پرسپولیس باقی خواهد ماند 
و ایشان را به یکی از بهترین مربیان تاریخ 

پرسپولیس تبدیل ساخته است.
با این وجود شنیده شده که مدیران تیم 

با چند گزینه خارجی هم صحبت هایی 
داشته که احتمال حضور یکی از آنها در 

پرسپولیس خیلی زیاد است!
به هر حال من فکر می کنم باید گزینه خیلی 
خوبی انتخاب شود چون همه هواداران 
پرسپولیس از تیم شان توقع زیادی دارند و 
تیمی که در هفت دوره اخیر شش قهرمانی 
کسب کرده قطعاً هوادار از او توقعی جز 
موفقیت و تکرار قهرمانی ندارد، از این رو حتماً 
باید با وسواس زیادی مربی جدید پرسپولیس 

انتخاب شود.
شما اگر بخواهید با وسواس در خصوص 
مربی پرسپولیس نظر بدهید چه مربی ای 

را پیشنهاد می دهید؟
به نظرم علی دایی در بین مربیان ایرانی 
بهترین گزینه هستند. او از بهترین بازیکنان 

تاریخ پرسپولیس و تیم ملی است.
در مورد تکرار قهرمانی پرسپولیس با 

توجه به سختی ها و حواشی ای که در این 
فصل وجود دارد چه صحبتی دارید؟

شرایط سخت شده اما اگر بازیکنان خوبی 
جذب شوند و مربی خوبی هم انتخاب شود 
حتماً می توان به قهرمانی امیدوار بود چون 
قهرمانی در ژن بازیکنان پرسپولیس است و 
اصولاً شخصیت این تیم به گونه ای بوده که 
باز هم می توان این تیم را به عنوان یکی از 

مدعیان قهرمانی محسوب کرد.
در خصوص اوسمار چه نظری دارید و 
به نظرتان این مربی می تواند به عنوان 

مربی برای پرسپولیس گزینه موفقی 
باشد؟

نه اوسمار گزینه مناسبی برای سرمربیگری 
پرسپولیس نیست و به درد سرمربیگری 
نمی خورد و به هر حال بعد از رفتن آقا یحیی 
حالا شرایط به گونه ای شده که مدیریت فعلاً 

اوسمار را در کادر فنی نگه داشته که بازیکنان 
از تمرین و شرایط بدنی مطلوب دور نمانند و 
حتماً با حضور سرمربی جدید مربی برزیلی از 

تیم جدا خواهد شد.
در رابطه با حضور حسین عبدی به عنوان 
گزینه سرمربیگری پرسپولیس چه نظری 

دارید؟
حسین عبدی مربی خوبی هستند و در تیم 
نوجوانان هم به خوبی این تیم را در جام جهانی 
هدایت کردند و ارزش های فنی خودشان 
را نشان دادند اما اگر بنا به انتخاب مربی 
وطنی باشد، به عنوان مربی پرسپولیس نظرم 
همان گزینه ای است که قبلاً در بخشی از 

گفت و گوهایم برای شما بازگو کردم.
پرسپولیس علاوه بر اینکه مربی نیاورده، 

تا کنون بازیکنی را هم با وجود جدایی 
تعدادی از بازیکنانش جذب نکرده، که 

این اصلاً خوب نیست!
من نظرم را خیلی صریح به شما گفتم. در این 
فصل می خواهند کاری کنند که پرسپولیس 
نتیجه نگیرد و قهرمان نشود ضمن اینکه ما از 
مسائل پشت پرده هم خبر نداریم و نمی دانیم 
پای چه مسائلی در میان است که بهترین 
مربی از پرسپولیس جدا می شود و بهترین 

گزینه خارجی هم به پرسپولیس نمی آید.
 نظر شدیداً نگران تیم محبوب تان 

هستید؟
شاید باور نکنید اما ما پیشکسوتان هم مانند 
هواداران تیم مان نگران هستیم. هواداران هم 
هر جا ما را می بینند از ما سؤال می کنند که 
چرا شرایط پرسپولیس اینگونه شده و نهایتاً 
تکلیف تیم ما چطور خواهد شد و شدیداً از 
وضعیت موجود ناراحتی خودشان را اعلام 

می کنند.
در خصوص بازیکن جدید فکر می کنید 

در چه پست هایی پرسپولیس به بازیکن 
نیاز دارد؟

بعد از جدایی سرلک حتماً پرسپولیس به یک 
هافبک خوب تراز اول نیاز دارد اما جدا از این 
مسأله حتماً در پست مهاجم هم به یک بازیکن 
گلزن نیاز داریم، هر چند فعلاً این واقعیت 
در پرسپولیس حاکم است که تا وقتی تیمی 
سرمربی ندارد قطعاً بازیکنی به این تیم نمی آید 
مگر آنکه سرمربی جدید هر چه سریع تر 
انتخاب شود و پرسپولیس زمان را بیشتر از این 

برای مربی و بازیکن از دست ندهد.

عادی نیست که مربی قبلی مان می رود و مربی 
خارجی دلخواه مان هم نمی آید
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